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PROTOKÓŁ Nr XI/2019 kadencji 2018- 2023 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 29  sierpnia  2019 roku, o godz. 14
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi 
quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. I powitał radnych oraz 
zaproszonych gości.  
Lista obecności radnych stanowi załączniki nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
Za przyjęciem porządku obrad, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 16  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
5.  „15 min. dla wyborców”. 
6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 
- zmiany uchwały nr XVIII/127/2012 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 kwietnia 
2012 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych, 
- określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej nr 2075D nieruchomości położonej w obrębie 
Zabłoto, gmina Kostomłoty, 
- pozbawienia fragmentu drogi nr 2075D kategorii drogi powiatowej. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wnioski i oświadczenia radnych. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie sesji.   
                                                   
 

Ad. 3/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu. (załącznik nr 2 do 
protokołu) 
 
Przewodniczący Rady 
Wszyscy radni otrzymali sprawozdanie, otwieram dyskusję w tym punkcie. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami. (załącznik nr 3 do protokołu) 
 
Starosta 
Odczytał sprawozdanie. 
 
Podczas odczytywania sprawozdania do Sali weszła radna Agnieszka Wiatrzyk 
Obecnych 17 radnych. 
 
Przewodniczący Rady 



2 

Otwieram dyskusje w tym punkcie. Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Zamykam 
dyskusję. 
 
 
Ad. 5/ „15 min. dla wyborców”. 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Witold Rutkowski - mieszkaniec miejscowości Święte  
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Chciałem podnieść sprawę, w zasadzie błahą, chodzi 
o przebudowę drogi powiatowej w miejscowości Święte, od starego sklepu do nowego 
sklepu. Wydawałoby się, że sprawa jest błaha, natomiast przy tej drodze wybudowano i 
otwarto sklep. I w tej chwili, ci którzy znają temat, a władze Starostwa znają go bardzo 
dobrze, ruch na tej trasie jest bardzo duży, mieszkańcy południowo-zachodniej części 
Powiatu Średzkiego Brodno, Zakrzów, Rzeczyca. I te miejscowości, jadąc na strefę 
ekonomiczną, do zakładów, które tam są, jadą przez miejscowość Święte. Droga, ten 
odcinek szczególnie od skrzyżowania ze Szczepanowem do sklepu jest to droga, która nie 
posiada ani chodnika, a pobocze jest takie, że tamtędy nie da rady przejść. Pan Burmistrz na 
spotkaniu i przedwyborczym i na spotkaniach z mieszkańcami jednoznacznie określał się, że 
to zadanie będzie realizowane. To zadanie miało być realizowane jeszcze w ubiegłym roku, 
Powiat Średzki wykonał dokumentację tego odcinka, załatwił wszystkie sprawy formalno-
prawne, wycięto między innymi dwa drzewa i temat jest otwarty. Powiadam jest to temat 
bardzo ważny dla bezpieczeństwa mieszkańców. Tam w tej chwili ruch do sklepu wiadomo 
jaki jest i dlatego myślę, że nie jako przypominam o tym temacie. Powiedziałem, temat niby 
błahy, ale może mieć konsekwencje w postaci wypadków na tym odcinku. 
 
Przewodniczący Rady 
Czy jeszcze są osoby chętne do dyskusji? czy w temacie poruszanym przez Pana 
Rutkowskiego chciałby zabrać głos któryś z Panów? Może Pan Grzegorz Pierzachalski. 
 
Radny Pierzchalski 
Jeśli można, Panie Przewodniczący szanowna Rado, Panie Witoldzie sprawa jest w toku 
rozmawiamy cały czas z Panem Burmistrzem myślę, że uda nam się zawrzeć porozumienie, 
które będzie satysfakcjonujące dla obu stron i ten chodnik, bo pan mówi o całej drodze a 
myśmy rozmawiali o chodniku i cały czas o tym chodniku rozmawiamy w Świętym. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Mam nadzieję, że te rozmowy przyniosą jakiś owoc i mieszkańcy będą z tego zadowoleni, 
ale temat jest opracowywany. Czy są jeszcze osoby chętne do dyskusji? Zamykam dyskusję. 
 

Ad. 6/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 
- zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 
 
Przewodniczący Rady 
Przypominam Państwu, że wczoraj odbyło się posiedzenie komisji stałych Rady Powiatu i 
uchwały uzyskały pozytywne opinie wszystkich komisji.  
Otwieram dyskusję. 
 
Starosta 
Wczoraj, jak Pan Przewodniczący powiedział wszystkie uchwały omawiane na dzisiejszej sesji 
zostały zaopiniowane ale dzisiaj jeszcze odbyło się posiedzenie Zarządu na którym to chcieliśmy 
wprowadzić autopoprawkę do uchwały budżetowej na rok 2019 wprowadzając do budżetu nowe 
zadanie pn. „Zakup nieruchomości w Środzie Śląskiej przy ul. Kolejowej 16 wraz ruchomościami 
oraz nieruchomościami w Środzie Śląskiej przy. ul. Kolejowej 29” i przeznaczyć na to zadanie 
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kwotę 360 260 zł., kwota ta stanowi wartość wymaganego wadium przetargowego. Szanowni 
Państwo z racji tego, że kolejna sesja najprawdopodobniej odbędzie się w ostatni czwartek 
września jako Zarząd musimy być gotowi na różne możliwości nie ukrywam, że pracujemy nad 
tematem odzyskania nieruchomości szpitalnej w Środzie Śląskiej dlatego też chcielibyśmy w 
imieniu Zarządu mówię to by taka wartość znalazła się w uchwale budżetowej, która może 
skutkować tym, że pewne elementy, pewne scenariusze nad którymi tak jak powiedziałem 
pracujemy będą nam naprawdę pomocne. Pani Skarbnik dokładnie przedstawi na czym polega ta 
zmiana którym punkcie i w którym paragrafie będzie przesunięcie, to jest jedyna zmiana o którą 
Państwa prosimy w momencie podejmowania uchwały budżetowej. Natomiast każdy inny 
element wczoraj omawiany nie zmienia się, dziękuję. 
 
Skarbnik 
Szanowni Państwo w wyniku proponowanej autopoprawki zmieni się treść normatywna uchwały 
to jest §3 pkt. 2 treści normatywnej otrzyma brzmienie: Wydatki budżetu 55 254 947,91 zł. w tym: 
wydatki bieżące 39 098 867,91 zł. wydatki majątkowe 16 156 080,00 zł.  § 6 treści normatywnej 
uchwały otrzymuje brzmienie: Ustala się: 

1. Deficyt budżetu w wysokości – 1559 688,00 zł. 
2. Przychody budżetu na kwotę 1 559 688,00 zł. i rozchody budżetu na kwotę 0,00 zł. 

zgodnie z załącznikiem nr 5 do niniejszej uchwały. 
3. Źródło pokrycia deficytu stanowić będą przychody z wolnych środków jako nadwyżki 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym Powiatu wynikające z rozliczeń kredytów i 
pożyczek z lat ubiegłych w wysokości 1 559 688,00 zł.   

Do uchwały wnosi się §7 w brzmieniu: 
Ustala się plan wydatków na zakupy inwestycyjne realizowane w 2019 roku zgodnie z 
załącznikiem nr 6 do niniejszej uchwały. 
Jednocześnie §7 dotychczasowej treści normatywnej uchwały staje się §8 a §8 paragrafem 
9. Zmianie ulegną również załączniki to jest załącznik nr 2 w którym dojdzie zapis rozdział 
85195 pozostała działalność na kwotę 360 260, 00 zł. dział 851 dotyczy właśnie ochrony 
zdrowia. Ulegnie zmianie również załącznik nr 5 w zakresie deficytu budżetowego i 
przychodu budżetu oraz dodatkowo zostaje wprowadzony załącznik nr 6 dotyczący zakupów 
inwestycyjnych w którym znajdzie się zadanie zakupu tych nieruchomości na kwotę którą 
wskazaliśmy. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady 
W związku z autopoprawka proszę o dyskusje dotyczącą autopoprawki wprowadzonej przez 
Zarząd Powiatu. Otwieram dyskusję. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący, szanowni Państwo w kwestii formalnej powinniśmy dostać jakiś 
projekt bo to jest już w zasadzie  całkowicie  inna uchwała w stosunku do tego co dostaliśmy 
wczoraj i co było omawiane na komisji, też nie wiem czy formalnie komisja tego nie powinna 
przedyskutować. I jeszcze jedna sprawa formalna bo są sygnały od mieszkańców, że nie ma 
transmisji obrad więc też proszę Pana Przewodniczącego o wyjaśnienie tej sprawy. 
 
Przewodniczący Rady 
Pierwsze pytanie bardzo bym prosił Panią mecenas czy to jest dopuszczalna autopoprawka 
czy musimy tworzyć nową uchwałę w tej kwestii. 
 
Joanna Haligowska- radca prawny 
Szanowni Państwo jeżeli Zarząd przedyskutował tę autopoprawkę i wniósł o dokonanie takiej 
zmiany to jest możliwe dokonanie na sesji takiej poprawki do uchwały budżetowej dlatego, 
że inicjatywa tutaj należy do Zarządu Powiatu i przez Radą Zarząd postanowił, ze będzie do 
Państwa wnioskował o zaakceptowanie takiej autopoprawki do uchwały mającej więcej 
paragrafów i szerszej. W związku z powyższym ponieważ jest to uchwała budżetowa 
wprowadzenie poprawki jest prostsze i ułatwi do procedowania. 
 
Przewodniczący Rady 



4 

Dziękuję, oczywiście autopoprawka będzie głosowana osobno. Kwestia druga dlaczego nie 
ma  transmisji.  
 
Sekretarz 
Szanowni Państwo, rzeczywiście jakaś awaria jest przed sesją wszystko funkcjonowało na 
chwile obecną informatycy mówiąc krótko robią wszystko, żeby przywrócić  łączność.  
 
Radny Wojewódka 
Nie zrozumiałem nic z wypowiedzi Pani mecenas jaka jest przeszkoda w tym, żebyśmy 
otrzymali na papierze tą poprawkę wersję aktualną uchwały którą będziemy procedowali, ja o 
to pytałem. 
 
Przewodniczący Rady 
Rozumiem, czyli generalnie nie ma Pan co do autopoprawki żadnych pretensji tylko chce 
Pan mieć na papierze. 
 
Radny Wojewódka 
Kwestia uzupełnić projekt uchwały, myślę, że taki projekt radnym się należy. 
 
Przewodniczący Rady 
Ja myśl, że tutaj Panie Sekretarzu nie będzie problemu z tym, żeby wydrukować. 
 
Sekretarz 
Proponuję ogłosić przerwę po to, żeby Pani Skarbnik wydrukowała. 
 
Przewodniczący Rady   
Dobrze Panie Starosto jaką ma Pan propozycję w tym temacie? 
 
Wicestarosta 
Szanowni Państwo, proponuję 5 minut przerwy i ale nie całości Panie radny uchwały bo nie 
będziemy tyle drukować  tylko samą  poprawkę. 
 
Przewodniczący Rady 
To jest wniosek formalny? 
 
Wicestarosta 
Tak o 5 minut przerwy. 
  
Przewodniczący Rady 
Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję ciąg dalszy. Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Najpierw musimy 
przegłosować autopoprawkę do uchwały budżetowej poprzez  podniesienie ręki. Kto jest za 
wniesieniem autopoprawki: 
 

ZA – 17 P – 0 W – 0 
 
Przewodniczący Rady 
Przechodzimy do uchwały budżetowej, proszę o dyskusję. Nie mamy chętnych do dyskusji. 
Przypominam, że wczoraj ona uzyskała akceptację komisji stałych.  
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 1; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XI/72/2019 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 
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Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – ZA; Czesław Kaczmarek – ZA; Marek Majerowski - ZA;  
Halina Mikła – ZA; Judyta Partyka-Basa - ZA; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – ZA;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska – ZA; Daniel Uszyński – ZA; 
Agnieszka Wiatrzyk – ZA; Mariusz Wojewódka – ZA; Maria Zachary – Przeciw 
 
Radna Zachary 
Ja się pomyliłam. 
 
Przewodniczący Rady 
Pani radna tak mi przykro. Uchwała została podjęta.  
 
- zmiany uchwały nr XVIII/127/2012 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 kwietnia 
2012 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych, 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 2  
podjęła uchwałę Nr XI/73/2019 w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/127/2012 Rady 
Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie emisji obligacji 
komunalnych, 
 
Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – ZA; Czesław Kaczmarek – ZA; Marek Majerowski - ZA;  
Halina Mikła – ZA; Judyta Partyka-Basa - ZA; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – wstrzymała się;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska – ZA; Daniel Uszyński – ZA; 
Agnieszka Wiatrzyk – ZA; Mariusz Wojewódka – wstrzymał się; Maria Zachary – ZA 
 
- określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr XI/74/2019 w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
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Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – ZA; Czesław Kaczmarek – ZA; Marek Majerowski - ZA;  
Halina Mikła – ZA; Judyta Partyka-Basa - ZA; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – ZA;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska – ZA; Daniel Uszyński – ZA; 
Agnieszka Wiatrzyk – ZA; Mariusz Wojewódka – ZA; Maria Zachary – ZA 
 
- wyłączenia z ciągu drogi powiatowej nr 2075D nieruchomości położonej w obrębie Zabłoto, 
gmina Kostomłoty,  
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 1  

podjęła uchwałę Nr XI/75/2019 w sprawie wyłączenia z ciągu drogi powiatowej nr 
2075D nieruchomości położonej w obrębie Zabłoto, gmina Kostomłoty, 
 
Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – ZA; Czesław Kaczmarek – ZA; Marek Majerowski - ZA;  
Halina Mikła – ZA; Judyta Partyka-Basa - ZA; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – ZA;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska – ZA; Daniel Uszyński – ZA; 
Agnieszka Wiatrzyk – ZA; Mariusz Wojewódka – wstrzymał się; Maria Zachary – ZA 
 
- pozbawienia fragmentu drogi nr 2075D kategorii drogi powiatowej 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0 
podjęła uchwałę Nr XI/76/2019 w sprawie pozbawienia fragmentu drogi nr 2075D 
kategorii drogi powiatowej 
 
Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – ZA; Czesław Kaczmarek – ZA; Marek Majerowski - ZA;  
Halina Mikła – ZA; Judyta Partyka-Basa - ZA; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – ZA;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska – ZA; Daniel Uszyński – ZA; 
Agnieszka Wiatrzyk – ZA; Mariusz Wojewódka – ZA; Maria Zachary – ZA 
 
Ad. 10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
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Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Radny Majerowski 
„W imieniu Klubu Radnych Bezpartyjni Samorządowcy zwracam się z zapytaniem jaki jest 
stan urlopów za 2019 wykorzystanych przez etatowego członka zarządu.” 
  mam na piśmie również. I drugie interpelacja  „W imieniu Klubu Radnych Bezpartyjni 
Samorządowcy zwracam się z zapytaniem co z kwotą 18 942,00 zł. kary umownej naliczonej 
w związku z niewykonaniem dokumentacji technicznej na drogę Jastrzębce – Malczyce, 
której termin zapłaty minął 01.03.2019 r.” 
 
Przewodniczący Rady 
Obydwie interpelacje wpłynęły na ręce Przewodniczącego przekażę je natychmiast po sesji 
na ręce Starosty.  
 
Radna Zachary 
Chciałam zapytać odnośnie pisma, które otrzymaliśmy od mieszkańca gminy Środa Śląska, 
miasta Środa Śląska  w sprawie finansowania działalności szpitala, czyli inaczej mówiąc 
chodzi o to na jakim etapie jest po prostu  sprawa szpitala w Środzie Śląskiej odkupu oraz 
większej ilości karetek w Środzie Śląskiej. Ja to pismo otrzymałam oczywiście do 
wiadomości ale chciałam po prostu zapytać Panie Przewodniczący czy w tej sprawie może 
więcej wiemy na dzień dzisiejszy  jak to zostało załatwione, bo też to pismo zostało 
skierowane na ręce właśnie Pana Przewodniczącego. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady 
Chciałem o tym powiedzieć w sprawach różnych tak myślę, że jaki jest stan zaawansowania 
prac potwierdza dzisiejsza intencja nasza, czyli przenoszenie pieniędzy na wykup budynku 
szpitala to z mojej strony. Natomiast jeśli chodzi o szczegóły dotyczące jak daleko jesteśmy 
zaawansowani  w próbie reaktywacji szpitala to już nie do mnie. Natomiast cieszę się, że tam  
Pan Burmistrz oferuje te 30% pokrycia kosztów szpitala. Ja myślę, że w sprawach różnych 
jeszcze się tym zajmiemy, mogę tak prosić? 
 
Radna Zachary 
Tak bardzo proszę. 
 
Radna Partyka –Basa 
„Zwracam się z zapytaniem jakimi kosztami zostali obciążeni uczestnicy jak i organizator 
Festiwalu Uwolnić Muzykę (prąd, woda, noclegi, wyżywienie). Proszę o dokładne 
wyszczególnienie. 
Proszę również o odniesienie się do złamania zakazu sprzedaży, podawania i spożywania 
napojów alkoholowych przez organizatora festiwalu. Czy zostały wyciągnięte w stosunku do 
organizatora konsekwencje prawne?”  
I druga interpelacja „ Zwracam się z zapytaniem czy odbyło się spotkanie z firmą FBSerwis 
Sp. z o.o. w sprawie ewentualnego dofinansowania do montażu progów zwalniających w 
miejscowości Kryniczno? Jeżeli takie spotkanie miało miejsce to kiedy? Proszę o informację 
jakie są ustalenia. Prośba o spotkanie była przeze mnie zgłaszana na sesji marcowej.” 
Dziękuję. 
 
Radna Dulska 
Ja mam zapytanie, chciałabym się dowiedzieć jak wygląda sytuacja stanu budynków w 
szkołach i na terenie wokół szkół tutaj były zgłaszane tutaj nam na komisji 10 czerwca 
omawialiśmy stan szkoły czy tam naprawiony był samochód, jak dach, jak to wygląda, czy 
ktoś może nam powiedzieć?  
 
Przewodniczący Rady 
To jest forma zapytania? 
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Radna Dulska 
Tak. 
 
Przewodniczący Rady 
Też właściwie powinno być w formie pisemnej, ale z tego co wiem Pani radna cała 
wrześniowa sesją będzie poświecona sprawom szkoły. 
 
Radna Dulska 
Ja wiem tylko pierwszy, w poniedziałek mamy rozpoczęcie roku tylko tak chociaż ogólnie 
chciałabym wiedzieć. 
 
Przewodniczący Rady 
Ja myślę, że wie Pani co jeśli do dzisiaj nie zostało naprawione to do poniedziałku nie zdążą, 
Pani kierownik mogę Panią poprosić.  
 
Zuzanna Jaskuła – kierownik Wydziału EKS 
Jeśli chodzi o Zespół nr 1  dach został naprawiony. Pyta Pani o samochód. Samochód był 
cały lipiec w serwisie działa, podejmujemy środki żeby kupić nowy samochód do Zespołu Nr 
2, bo w prawdzie on jest w tej chwili sprawny nie mniej jednak no ma już swoje lata. 
 
Przewodniczący Rady 
Ja mogę liczyć na to, że na sesji wrześniowej dostaniemy więcej informacji na ten temat 
dotyczących przeprowadzonych remontów. 
 
Zuzanna Jaskuła – kierownik Wydziału EKS 
Informacja o realizacji zadań oświatowych gdzie ten zakres byłby ujęty jest planowana w 
październiku, natomiast na sesji wrześniowej zaplanowano bo to zgodnie z planem pracy 
Rady na sesji wrześniowej będzie informacja szczegółowa o naborze do szkół w tym roku i 
informacja o kształceniu zawodowym. 
 
Przewodniczący Rady 
Czy Pani radna taką odpowiedź przyjmuje? 
 
Radna Dulska 
Tak. 
 
Nikt  nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 11/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radna Partyka – Basa 
Panie Przewodniczący ja z takim wnioskiem czy ewentualnie transmisja obrad Rady 
mogłaby się odbywać przez któryś, przez którąś umowę albo EmNews albo Rolandem, 
mieszkańcy zgłaszają nie wszyscy potrafią sobie znaleźć na stronie Powiatu obecna 
transmisje, są też przerwy w tych  transmisjach. Myślę, że dobrze byłoby gdyby mieszkańcy 
mogliby na bieżąco nas oglądać tym bardziej jak widać po dzisiejszym wniosku Zarządu w 
sprawie odkupu budynku szpitala taka informacja moim zdaniem powinna od razu iść do 
mieszkańców. 
 
Sekretarz 
Proszę Państwa mamy własny sprzęt, własne łącza no czasami zdarza się taka sytuacja, że 
coś szwankuje to równie dobrze może się dziać na łączach Rolanda. Nie będziemy ponosili 
dodatkowych kosztów związanymi z podmiotami zewnętrznymi. Był rzeczywiście taki czas 
kiedy byliśmy na etapie wyboru oferty firmy do obsługi elektronicznej, do wyboru … 
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Natomiast po zakupie tego sprzętu bazujemy na swoim, że tak powiem produkcie natomiast 
zakup dodatkowego łącza to w tym momencie wiązałoby się z dodatkowymi kosztami.  
 
Przewodniczący Rady 
Szanowni Państwo wszystkim nam zależy na tym, żebyśmy byli bezpośrednio obserwowani, 
żeby nie było żadnych podejrzeń, że coś dzieje się za zamkniętymi drzwiami. Bardzo bym 
prosił Panie Sekretarzu, żeby poprawić warunki odtwarzania tych, żeby to było faktycznie 
live. Myślę, że jest to do zrobienia nawet z jakąś informacją na stronie głównej jak krok po 
kroku ten link pobrać.  
 
Sekretarz 
Proszę Państwa informacja zarówno na stronie internetowej jak i na Biuletynie Informacji 
Publicznej jest zakładka Transmisje z obrad Rady Powiatu natomiast jeśli ktoś szuka w 
publikatorach w postaci jednego czy drugiego to ciężko tam będzie znaleźć skoro tam nie 
mamy umowy. Trzeba szukać na naszych stronach, na naszych stronach internetowych. 
Sytuacja tego rodzaju, że coś się zawiesza może również zadziałać, zafunkcjonować w tych 
innych przekaźnikach, widzicie Państwo co się dzieje na zewnątrz być może  to jest kwestia 
chociażby warunków pogodowych trudno mi odpowiedzieć, wyjaśniamy tą sytuację. 
 
Starosta 
Ja tylko uzupełnię, że przed sesją pozwoliłem sobie wejść na stronę powiat-sredzki.sesja.pl i 
są tam sprawozdania filmowe każdej sesji. Także być może, że dzisiejsze problemy wynikły 
z burzy bo jak widzicie Państwo za oknami ta burza wisi w powietrzu. Także bez problemu 
jeżeli koś na ogląda na tej stronie którą przed chwilą wymieniłem można sobie pooglądać 
wszystkie sprawozdania z sesji.   
 
Radna Rachwalska         
My nie mamy, w myśl zapisów prawa dostępu tylko do tego co już będzie zapisane, tylko 
jesteście Państwo obowiązani przekazywać mieszkańcom na żywo co się dzieje na sesji. Nie 
jest wielkim trudem na czas kiedy transmisja trwa przykleić do strony głównej dużą karteczkę 
z napisem „sesja na żywo” i sredzki.pl każdy sobie znajdzie kto będzie grzebał i szukał. 
Proszę wypełniać swoje obowiązki i zapewnić transmisję. Nie mówię o dzisiejszej, być może 
burza, chociaż grzmotów jeszcze nie słyszeliśmy, to jest wszystko dziękuję. 
 
Starosta 
Jest tam napisane sesja na żywo, także jest w tej zakładce, no po prostu jeśli ktoś ma 
problemy z obsługą komputera, no to. 
 
Przewodniczący Rady 
Ja jeszcze z Panem Sekretarzem będę na ten temat rozmawiał może poprosimy na przykład 
lokalna prasę, żeby pomogła nam. Ja poproszę jeszcze może Pana Sekretarza, poprosimy 
lokalna prasę żeby w łatwy sposób wskazały w jaki sposób prosto można się dostać do tej 
strony i to na żywo obserwować, no żebyśmy mogli realizować to jak nam to nakazuje 
ustawa.       
 
Ad. 12/Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
I tak jak powiedziałem na wstępie chciałem przejść do tego pisma o którym mówiła Pani 
radna Zachary. Nie wiem czy państwo, czy Państwo otrzymaliście to pismo, czy wszyscy 
państwo, jest to apel mieszkańca o to… 
 
Głos z sali  
Nie. 
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Przewodniczący Rady 
To może ja odczytam „Urodziłem się w Środzie Śląskiej i mam tu licznych sąsiadów, 
przyjaciół, znajomych i rodzinę. A teraz jest chwila prawdy czy głosowaliśmy na właściwych 
ludzi. Umarła moja matka, umierają wokół ludzie bo brak jest służb medycznych i lekarstw. 
Według Eurostatu średnia zgonów na 100 tys. ludzi w Unii Europejski jest 817 osób 
natomiast mężczyzn umiera w Polsce 1616 osób na 100 tys. ludzi. Potrzebujemy pieniędzy, 
liczy się każdy grosz. Tymczasem znam przypadki gdy mały biznes chciał kupić od 
Starostwa skrawek zbędnego gruntu i otrzymał odmowę. Bo Starostwo nie jest 
zainteresowane pieniędzmi, choć ich pilnie potrzeba. Wróćmy do wysprzedawania zbędnych 
lokali i gruntów, bo grosz do grosza, a będą jakieś pieniądze. Jest też nie moja propozycja 
zredukowania nadmiernej ilości etatów w Starostwie na przykład Członkowie Zarządu 
Powiatu to około 100 tys. zł. rocznie od osoby. Szanowany Pan Burmistrz Urzędu miejskiego 
oferuje 30% pokrycia kosztów szpitala. Postawmy skarbonkę i zbierajmy pieniądze jak to 
uratuje choć jedno życie to warto. Szybko róbmy coś, życie mieszkańców Powiatu Środa 
Śląska jest w Waszych rękach.” 
Szanowni Państwo myślę, że wszyscy moglibyśmy się pod tym podpisać pod tym pismem a 
działania Zarządu chyba idą w takim kierunku żebyśmy my naprawdę mogli jak najbardziej w 
korzystny sposób odzyskać ten budynek szpitala. No przecież nie po to, żeby tam zrobić 
restaurację tylko po to, żeby tam uruchomić usługi medyczne. Myślę, że każdy z Państwa to 
rozumie i myślę, że Pan nie będę podawał nazwiska bo nie wolno mi, tą argumentację 
przyjmie, że naprawdę cała Rada jak tu jest obecna podpisując uchwałę intencyjną, cała 
Rada jak tu jest obecna bez wyjątku co potwierdziło dzisiejsze głosowanie jest za tym, żeby 
powstał w Środzie obiekt, który będzie spełniał, będzie poprawiał medyczne usługi i dawał 
gwarancję tego, żebyśmy byli bardziej bezpieczni bo to jest kwestia bezpieczeństwa życia 
śmierci. Także myślę, że Pani Mario Pani się ze mną zgodzi. 
Jeśli chodzi o sprawy różne mam do Państwa  jeszcze parę drobiazgów. Proszę Państwa w 
niedzielę 1 września 80-ta rocznica wybuchu II wojny światowej. Wydział Promocji bardzo 
serdecznie zaprasza pod pomnik Żołnierzy Polskich właśnie 1 września   o godz. 10.00 
charakter będzie bardzo symboliczny, no nie jest to święto wesołe ale na pewno godnie 
trzeba to upamiętnić. Dlatego bardzo proszę wszystkich radnych jak tu jesteśmy, kto może 
oczywiście, żebyśmy się o 10 spotkali, będzie okolicznościowe wystąpienie, będzie złożenie 
wspólnego wieńca, Bardzo Państwa proszę 10.00 - 1 września. 
Następna informacja dzisiaj o godzinie 18.15 w TVP3 będzie program telewizyjny  o 
Powiecie Średzkim pod tytułem „Ruszaj z nami” poświęcony ścieżkom rowerowym w naszym 
Powiecie. Te ścieżki proszę państwo to był duży koszt to są inwestycje, które no są bardzo 
ważne i zdrowe dlatego obejrzyjmy to razem i cieszmy się, że te ścieżki rowerowe w Środzie 
Śląskiej na terenie Powiatu Średzkiego powstają.    
 
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XI w kadencji 
2018 – 2023 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
(-) 
Maria Pstrowska 
 

Przewodniczący Rady 
(-) 

Artur Bogucki 
 
 


